
Ik kreeg vragen binnen van bewoners uit Heukelum over de werkzaamheden  Graftdijk - Heidenseweg 

Dit lijkt een gevaarlijke situatie vandaar mijn vragen Misschien kan de portefeuille houden deze 

beantwoorden 

  

In het algemeen: 

Als er werkzaamheden gaan plaats vinden hoe lang van te voren worden burgers ingelicht? 

Welke kanalen worden er dan gebruikt? 

Worden dan de berichten ook op de gemeentesite gezet en gebruikt voor communicatie? 

  

Nu over de situatie zelf 

De omleiding die nu plaats vindt wordt geleid over een route die bekent staat als gevaarlijke route 

waarbij al jaren lang inspanning wordt geleverd om de veiligheid daar te vergroten Is er een reden voor 

om deze omleidingsroute in te richten zonder extra veiligheidsmaatregelen? 

  

De burgers vinden dat goed is gereageerd op hun inbreng voor het omleiden van brom-fietsers Klopt 

het dat de opmerkingen voor het overige verkeer is genegeerd? Burgers voelen zich niet serieus 

genomen wat betreft dit punt. 

  

Is er over nagedacht dat de omleiding gevolgen kan hebben voor het openbaarvervoer? 

Wordt dit gecommuniceerd naar de vervoersbedrijven? 

Wordt er dan gekeken met de vervoerders of andere opties mogelijk zijn? 

  

Ik weet dat het veel vragen zijn maar ik zie het antwoord graag tegemoet 
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